

No. 41723

September 18, 2025

Le 18 septembre 2025

BETWEEN:

Walter L.M. Speckling

Applicant

- and -

Local 76 of the Communications, Energy
and Paperworkers' Union of Canada and
Communications, Energy and
Paperworkers' Union of Canada

Respondents

JUDGMENT

The motions for an extension of time filed by the respondents Local 76 of the Communications, Energy and Paperworkers' Union of Canada and Communications, Energy and Paperworkers' Union of Canada are granted. The motion to permit Bernardus Speckling to represent the applicant is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA49341, 2025 BCCA 24, dated January 29, 2025, is dismissed with costs to

ENTRE :

Walter L.M. Speckling

Demandeur

- et -

Locaux 76 du Syndicat canadien des
communications, de l'énergie et du papier et
Syndicat canadien des communications, de
l'énergie et du papier

Intimés

JUGEMENT

Les requêtes en prorogation du délai des intimés, Locaux 76 du Syndicat canadien des communications, de l'énergie et du papier et Syndicat canadien des communications, de l'énergie et du papier sont accueillie. La requête visant à autoriser Bernardus Speckling à représenter le demandeur est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA49341, 2025 BCCA 24, daté du 29 janvier 2025, est rejetée avec dépens en faveur de l'intimé le

No. 41723

the respondent the Communication, Energy
and Paperworkers' Union of Canada.

Syndicat canadien des communications, de
l'énergie et du papier.

J.S.C.C.
J.C.S.C.